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Namn Titel Organisation Anrnarkninq 
Johan Hernman Administrativ chef Rinkeby-Kista Stadsdelsforvaltning 
Mikael Holmberg Forvaltare Stockholmshem 
Marcela Serrano Forvaltare Farniliebostader 
Walter Tryggvason Forvaltare HSB Anrnalt forhinder 
UlfMalm VD Fastiqhetsaqare i Jarva 
Jonas Hagstrom Projektledare CSR Hembla 
Malin Sundstrom Enhetschef SSBF (Kista brandstation) 
Per Granhallen Bra-sakerhetsstrateq Rinkeby-Kista Stadsdelsforvaltning 
Therese S Shekarabi Kommunpolis Lpo Rinkeby 
Bjorn Jouchims Forv ornradeschef SISAB Ers Sharbel 
Emil Westerdahl Distriktschef Jarva Svenska Bostader 
Richard Hultman Utvecklingssekreterare Trafikkontoret 
Karl Forsberg Trygghetschef MTR Anrnalt forhinder 
Dario Flygberg Distriktschef Fast Partner Anrnalt forhinder 

• Motet oppnades 

• Sprangdaden i Husby och Kista (Jonas, Johan, Therese) 

Jonas, Hembla, berattar om att han var pa plats tidigt pa morgonen efter attentaten, Hembla hade 
fyra qlasmastarfirmor, 50-60 personer, pa plats for att atqarda alla fonster, 130-140 st, som gatt 
sander Redan forsta kvallen kunde alla hyresqaster utom 4 flytta tillbaks till sina lagenheter De 
ovriqa fyra hyresqasterna fick erbjudande att flytta tillbaks efter tva dygn. Han upplevde att det var 
en god samverkan mellan stadsdelsforvaltning, radonlnqstianst, hyresqastforeninqen och polisen 
Hembla har upptackt ett problem med glassplitter i terranqen/innerqarden som ar svart att atqarda, 
de funderar pa om det gar att suga upp splittret? 
Jonas avser att inom kort bjuda in alla berorda hyresqaster till en tillstallning dar man kan diskutera 
det intraffade Kan bli i utomhusrniljon vid Tonsberqsqatan och ev med en foodtruck dar 
hyresqasterna kan fa en rnaltid, Onskernal fanns fran stadsdelsforvaltningen, polisen och 
raddninqstjansten att delta vid detta tillfalle. 

Johan, stadsdelsforvaltningen, berattar att stadsdelsdirektoren blev utlarmad av TIB, tiansternan i 
beredskap, ca kl 03.15 Strax innan kl 05.45 var direktoren och Johan pa plats i Husby/Kista. 
Rinkeby-Kista stadsdelsforvaltnings krisstbdsgrupp kallades in av stodqruppssarnordnare och 
stadsdelsforvaltningen oppnade i nara samverkan med Hembla en mottagningsplats i naromradet 
till Tonsberqatan och i samverkan med den berorda bostadsrattsforeninqen en lokal i narornradet till 
den utsatta platsen i Kista. Efter naqra timmar lokaliserade man om sig till medborgarkontoret i 
Husby. Medborgarkontoret halls extraoppet till kl 20 00 den forsta dagen Det var, dock fa besokare 
som kom dit. Johan upplevde att samverkan med alla samverkande parter fungerade bra, men att 
det var ett valdiqt stort mediatryck som var svart att kanalisera. 



Therese beskriver att sprangningarna ar en sa kallad "sarskild handelse" vilket innebar att den 
hanteras pa regional niva Utredningen fortqar 

Nagot som efterfraqades var att det saknades en overgripande struktur for samverkan pa plats, en 
sa kallad "stab" dar man kontinuerligt, under insatsen kan traffas och starnma av laqet utifran 
respektive organisation och komma overens om vad var och en gar. 

• Rapport fran lokalpollsornrade Rinkeby (Therese) 

o Therese berattar att man fran lokalpolisornradet just nu fokuserar pa spranqdaden 

o Prio 2020 ar att fa klart den lokala overenskommelsen mellan lokalpolisen och de tva 
stadsdelsforvaltningarna, Rinkeby-Kista och Spanqa-Tensta Bland annat finns det 
fokusornraden som kommer att bli viktigt for "Trygghet i fastigheter och utemiijo" som 
benarnns "Brottsfrekventa platser". 
Andra fokusornraden ar "Dodliqt vald, kriminella konflikter" dar man redan 2019 kan seen 
minskning pa dodliqa skjutningar. Ett fokusornrade som beror alla som verkar i 
Jarvaornradet ar "Otillaten paverkan" kortfattat, att man, i sina beslut, later sig paverkas av 
hot eller andra patryckninqar En viktig rnalqrupp ar bland annat bostadsbolagens forvaltare, 
vardar samt entreprenorer men ocksa butiker, socialsekreterare med flera. 
Ett viktigt omrade ar "nyrekrytering till kriminella kretsar" Har pratar man i termer om att barn 
och ungdomar in socialiseras in i kriminalitet. En viktig aktor i detta arbete ar skolan. 
"Sarskilt utsatta brottsoffer" ar ytterligare ett fokusornrade, Detta handlar om brott i nara 
relation (BIN) I vissa grupper ar det valdiqt skamfullt att polisanrnala om man som kvinna 
blir utsatt for vald eller hot. Jobbar man bra med detta fokusomrade kommer antalet 
anmalninqar forst att aka for att sedan minska da det finns ett stort rnorkertal 

o Therese berattar att Rinkebyinsatsen som handlat om att beivra ordningsstorningar och brott 
samt aka tryggheten i anslutning till Rinkeby torg nu utvarderas. 

o Stockholm stads mobila ordningsvakter jobbar fortfarande inte sjalvstandiqt i Rinke by, Husby 
och Tensta. Polisen kommer att strukturera upp samarbetet med dem under varen, 

o Ett gladjande besked ar att polisen kommer att "fa nyckeln" till det efterlanqtade polishuset i 
Rinkeby den 1 juni. Darefter kommer in flytten att paborjas. Forhoppninqen ar att man ska 
vara klara med den till mitten av september. (Det viskades om en eventuell invigning den 24 
september). 

o Polisen kommer att vara pa Husby torg och genomfora en medborgardialog innan 
stadsdelsnarnndens mote, torsdag den 13/2 Denna dialog kommer bland annat att 
kompletteras med dorrknackninqar i lokalpolisornradet, Allt for att fa en sa bra bild som 
mojligt av vad invanarna i ornradet ser som utmaningar / problem som ar 
trygghetsrelaterade 

• Rapport tran Fastighetsagare i Jarva (Ulf) 

o Fastiqhetsaqare i Jarva haller pa att samrnanstalla statistik avseende brott for 2019. Ulf 
sager att bostadsinbrotten som minskat i hela Sverige minskar annu mer i Jarvaornradet. I 
Svenska bostaders bestand anmaldes 6 bostadsinbrott under 2019 och i Stockholmshems 
bestand inte nagot brott. 

o Bostadsrattsforeningen Brandso i Kista ar forst ut med att trygghetscertifieras. 

o FiJ kommer i nara samarbete med Alla kvinnors hus att jobba med brott i nara relation 
Bland annat kommer man att ta fram en information som passar sig att ansla i trapphus och i 
tvattstugor. 



o Ett stort problem i Stockholm ar "olaga andrahandsuthyrning", detta problem har funnits 
lanqe och fastiqhetsaqare har forsokt komma at det. FiJ arnnar gora en nystart inom detta 
ornrade. 

o FiJ kommer att traffa utredaren som jobbar med forslag till lagstiftning som ror rnalvaktsbilar 
som stalls pa privat mark for att se om det gar att utvidga lagrummet. 

• Rapport fran trafikkontoret (Richard) 

o Richard berattar att driftlaqet generellt ar bra pa trafikkontoret. 

o De trygghetsmedel som TK sokt for att ur ett trygghetsperspektiv upprusta Akalla busstorg 
fick man inte igenom Ansokan behover kompletteras. Richard sager att det finns en politisk 
vilja att se over och forandra situationen vid Kista busstorg. 

o Pollarprojektet, med hoj- och sankbara pollare vid Sibeliusqanqen i Akalla brottas fortfarande 
med vissa inkorninqsproblern Den pollare som sitter pa Kalevalaqanqen mellan ICA och 
forskolan verkar fungera som den ska medan den som ar placerad pa Ainogangen mellan 
Lidl och unqdornsqarden ofta drabbas av tekniska problem vilket ar rnarkliqt da det ar 
samma leverantor och installator som gjort arbetet pa bada platserna. Ett annat problem ar 
administrationen av pollarna, det ar svart att bedorna vem som far komma in genom ett 
telefonsamtal utan visuell kontakt. Trafikkontoret har ansokt om karneratillstand vilken nog 
kan underlatta vid bedornninqar TK kommer att genomfora en utvarderinq av projektet dar 
man tar hjalp av Fastighetsagare i Jarva i den kvalitativa delen som innebar att man staller 
fraqor till rnanniskor om hur man upplever pollarnas betydelse samt en kvantitativ dar man 
mater trafiken pa Sibeliusqanqen och jarnfor med dem rnatninq som genomfordes innan 
projektet. 

o Trappan som leder fran Skarbyqrand upp till Norra Rinkebyqanqen ar pa plats. Nu aterstar 
upprustningen av gangvagen mot Norra Stadsparken 

• Rapport trim stadsdelsforvaltningen, (Johan) 

o Johan berattar att Stadsdelsforvaltningen ar i slutskedet av processen med att teckna en ny 
samverkansoverenskommelse med polisen. Ett av rnalen ar att genom battre och mer 
systematisk samverkan fa bort stadsdelarna Rinkeby och Husby fran polisens lista over 
"sarskilt utsatta ornraden" 

o En ny avdelning kommer att inrattas i stadsdelsforvaltningen, stadsdelsutveckling och 
medborgarservice. Avdelningen kommer bland annat att omfatta stadsrnillo och 
medborgarkontor. Avdelningschef blir Asa Ljusberg som jobbat med trygghetsfragor pa 
stadsledningskontoret i stadshuset. Asa kommer troligtvis att inga i denna arbetsgrupp 
"Trygghet i fastigheter och uternlljo". 

o For att oka nojdheten och bidra till trygga och trivsamma utemiljoer har forvaltningen inlett ett 
arbete med Sarnrad Jarva Malet ar att de ornraden som polisen har identifierat som utsatta 
och sarskilt utsatta ska oka i trygghet och attraktivitet och pa sikt larnna polisens lista over 
utsatta omraden. 
Satsningen sker framforallt genom en forbattrad samverkan mellan forvaltningar, bolag och 
privata aktorer dar ett samlat grepp tas kring tryqqhetsfraqan kopplat till drift och 
investertnqsatqarder i stadsdelsomradet. En struktur for hur arbetet ska organiseras i olika 
samverkans- och arbetsgrupper haller pa att arbetas fram och inledande moten har hallits. 
Rent praktiskt har aven ett arbete inletts med att identifiera atgardsbehov i 
stadsdelsomradets centrumnara omraden utifran inkomna synpunkter fran medborgare och 
fran genomforda trygghetsvandringar 
Ambitionen ar aven att atgarder som genomfors i stadsdelsomradet battre ska 
kommuniceras och synliggoras for invanarna. 



o Stadsdelsforvaltning har tilldelats 400 000kr i trygghetsmedel fran stadens trygghetsmedel 
for att utveckla arbetet med tryggare forskolor Pengarna kommer att ga till ljudlarm pa fyra 
utsatta forskolor. Arbetet bedrivs i nara samverkan med SISAB som ager de fyra 
forskolorna 

o Bomprojektet som syftar till att sakra upp gang- och cykelvaqar pagar fortfarande. Aven 
detta projekt ar delvis finansierat av stadens trygghetsmedel Bland annat testas ett nytt 
lassystern 

o Under varen kommer tva trygghetsvandringar att genomforas, en i Rinkeby och en i Kista. 
De som ar involverade kommer att bjudas in genom Fastighetsagare i Jarvas forsorg 

• Rapport tran raddningstjansten (Malin) 

Raddninqstjansten har ett samarbete med de tre allrnannyttiqa bostadsbolagen med fokus pa 
kunskap for att forebygga brander Man har anstallt en arbetsledare och 6 st brandinstruktorer som 
nu haller pa att ta fram en projektplan for arbetet. Det kommer att vara tva spar, den ena ska rikta 
sig mot skolor, bostadsbolagen och nyanlanda etc. Det andra sparet ar att aka ut till olycksplatser i 
direkt anslutning till exempelvis brander i flerfamiljshus och finnas till hands for att lugna 
starnninqen Brandinstruktorerna talar rnanqa olika sprak vilket underlattar arbetet. 

• Nasta mote: Onsdag den 24 maj hos Farnlljebostader pa Askebykroken i Rinkeby. 

Ad minnesanteckningarna 
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Per Granhallen 


